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Datum vergadering   
03-10-2024 van 14.30 uur – 15.30 uur 

Locatie    
Orionis Walcheren, Oostsouburgseweg 10, 4382 NH  Vlissingen. Cursusruimte 1.080. 
Verslag voor publicatie vastgesteld op: 
28-11-2024 

 

Aanwezig: 
De heer J. Louws  Voorzitter AB en wethouder gemeente Middelburg 

De heer A. Vader  Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen (online) 

De heer E. Tuk   Lid AB en wethouder gemeente Veere  

Mevrouw W. Treurniet  Lid AB en wethouder gemeente Middelburg  (online) 

De heer G. Sips   Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen 

De heer J. Portier  Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen  

De heer R. de Visser  Lid AB en wethouder gemeente Veere  

 

Tevens aanwezig: 
De heer H. Guise  Algemeen Directeur Orionis Walcheren (online) 

Mevrouw K. van Limbergen Afdelingsmanager Werk, Waarnemend AD Orionis Walcheren 

Mevrouw M. Marlissa  Officemanager Orionis Walcheren 

 

Afwezig: 
De heer P. Dingemanse Concern Controller Orionis Walcheren  

 

 

01 Opening / Mededelingen / Vaststellen agenda 

a. Opening 

De voorzitter heet allen welkom. Voorafgaand aan de vergadering memoreert hij de korte 

terugkoppeling in de vorige AB-vergadering van de oplevering van het concept rapport van 

BING aan het DB van 05-09. Dat concept kon toen nog niet met het AB gedeeld worden. De heer 

De Visser heeft in die vergadering wel al uitgesproken dat hij graag zou zien dat het rapport, zodra 

dit mogelijk is, ter informatie aan het AB zou worden verstrekt. En dat is nu het geval. De voorzitter 

plaatst hierbij vooraf nog een aantal opmerkingen: het door BING opgeleverde rapport is op 05-

09 met hen besproken in de DB-vergadering. Door het onderzoeksbureau zijn 3 aanbevelingen 

aan het DB gedaan, die betreffen het verifiëren van twee integriteitskwesties; het arrangeren van 

een gesprek met de vertrouwenspersonen en de 2 medewerkers die concrete signalen  hebben 

aangegeven en het organiseren van een anoniem in te vullen medewerkers 

tevredenheidsonderzoek. Het DB heeft de verificatie van de integriteitskwesties zelf ter hand 

genomen en geconcludeerd dat hier geen enkele sprake van is. Hierop is het rapport ook 

aangevuld in een versie die geschikt is gemaakt voor colleges en gemeenteraden; vergezeld van 

een oplegger met uitleg over de conclusies en de acties. Openbaarheid van de stukken kan pas 

na zorgvuldige afstemming tussen de verschillende afdelingen communicatie en griffies van alle 

betrokken organisaties.   
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De voorzitter geeft de AB-leden de gelegenheid een reactie te geven. 

De heer De Visser hecht er als eerste aan om als AB-lid uit te spreken dat hij het zeer 

betreurenswaardig vindt hoe e.e.a. vanuit het betrokken raadslid van Middelburg in gang is 

gezet. Wel de publiciteit zoeken, maar vervolgens niet meewerken aan het onderzoek; in ieder 

geval niet met concrete feiten te komen.  Hij vindt dit een zeer slechte (politieke) zaak en hecht 

eraan om dit vanuit het AB te benadrukken. Op deze manier beschadig je een organisatie waar 

hard gewerkt wordt om het beste voor onze inwoners voor elkaar te krijgen.  

 

Hierna worden nog diverse zaken uit het rapport kort besproken en toegelicht en wordt 

afgesproken in de oplegger de namen van de partijen weg te laten.  

De heer Portier vraagt wat deze lange periode van onzekerheid over wel of geen misstanden nu 

met de medewerkers heeft gedaan en of ook zij worden ingelicht over de bevindingen.  

De voorzitter geeft aan dat het openbaar maken van de stukken met Orionis en de 3 gemeenten 

wordt afgestemd. Dat betreft de medewerkers van Orionis en de colleges en de gemeenteraden 

van de 3 betrokken gemeenten. Na zorgvuldige afwegingen wordt voorgesteld dit voor a.s. 

maandag te plannen. Ook gaat er dan een persbericht de deur uit.  

Daarnaast stelt het AB er prijs op om het personeel een hart onder de riem te steken met een 

bericht vanuit het bestuur. De voorzitter beaamt dit en zorgt voor een Intranetbericht richting 

medewerkers Orionis Walcheren.  

b. Mededelingen 

De heer Guise maakt melding van:  

- het overlijden van een medewerker van het Werkleerbedrijf  

- de start van ‘JOP Kruitmolen’, een nieuwe Jongerenontmoetingsplaats aan de Kruitmolen 

in de kantine van F.C. Dauwendaele. Een plek waar jongeren tussen de 16 en 23 jaar 

gratis kunnen sporten, onder begeleiding van sportcoaches. Naast deze sportcoaches zijn 

er ook altijd medewerkers van het RBL en Orionis Walcheren aanwezig die met de 

jongeren in gesprek kunnen over werk, school, schulden e.d.  

- een afspraak met de CZ-groep om een mogelijke financiële samenwerking te bespreken 

op het gebied van onze methode ‘Werken naar vermogen’. Uiteindelijk profiteren de 

zorgverzekeraars ook van mensen die uitstromen naar de arbeidsmarkt. 

c. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd aangehouden. 

 

02. Ingekomen / Verzonden stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken te behandelen. 

 

03. Verslag vorige AB-vergadering 

a. Verslag AB-vergadering 05-09-2024 

Het verslag is niet gereed en wordt voor het volgend overleg geagendeerd. 

 

04. Nota’s - ter besluitvorming/vaststelling 

Er zijn geen nota’s te behandelen. 
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05. Memo’s - ter informatie en/of opiniërend 

a. 24 051 Memo AB Dashboard AB t/m 08-2024 

De voorzitter is verheugd te zien dat de extra investering op re-integratie zulke goede resultaten 

geeft. 

b. 24 052 Memo AB Governance GR 

De heer Dingemanse schrijft dat er 2 trajecten lopen. Er wordt een, op basis van wettelijke 

regelgeving aangepaste GR, aan de raden voorgelegd. Voor een volgend AB wordt een voorstel 

geagendeerd hoe het AB meer in positie gebracht kan worden. 

c. Punten uit Miljoenennota en septembercirculaire 

Mevrouw Van Limbergen meldt dat gisteren de BUIG-vergoeding bekend is geworden. De laatste 

Begrotingswijziging komt hiermee zelfs nog 2 ton voordeliger uit. Totaal € 0,5 miljoen positief dan 

begroot. Aan de hand van een lijstje somt zij de positieve, maar ook de negatieve effecten van 

de miljoenennota op. Het betreffende lijstje zal de AB-leden nog worden toegezonden.  

 

06.  Stand van zaken Zeeuwse Werkkamer 

De heer Louws meldt dat het overleg met de Zeeuwse Werkkamer op dit moment plaats vindt. Hij 

heeft hiervoor schriftelijke input geleverd. Volgens de nieuwe opzet van de Arbeidsmarktregio 

(AMR) wordt de Zeeuwse Werkkamer per 01-01-2025 een Regionaal Beraad.  Mevrouw Van 

Limbergen geeft aan dat er over de toekomstige invulling van de AMR met alle stakeholders 

interviews zijn gehouden . De resultaten uit die interviews worden met alle betrokkenen op 04-11 

besproken. Een terugkoppeling hiervan zal in het volgend AB worden gegeven, zo geeft de heer 

Louws aan. Qua lopende projecten is in ieder geval de wens al aangegeven om de Harde 

Leerschool te continueren. Daarnaast is het voorstel om een intensieve samenwerking met het 

UWV op te zetten.  

Mevrouw Treurniet meldt in dit verband dat ook de Veiligheidsregio Zeeland meer met de  

AMR wil samenwerken. Hierover wordt op 17-01 een Zeeuws brede conferentie georganiseerd.  

 

07. Rondvraag 

-  De heer Tuk vraagt naar de alleenstaande problematiek in relatie tot de 

 septembercirculaire. Mevrouw Van Limbergen is hier niet van op de hoogte.  

- De heer De Visser vraagt of een volgend overleg een reflectie van Orionis voor de langere 

 termijngevolgen van de miljoenennota geagendeerd kan worden. Dat is akkoord.  

- Tevens geeft de heer De Visser aan dat hij nog steeds in afwachting is van inzage in 

 hoofdstuk 6 van het rapport van de artikel 12 inspecteur van Vlissingen. De heer Vader 

 geeft hiervan aan dat Vlissingen een memo voor het DB aanlevert over de stand van 

 zaken.  Vlissingen en Orionis zijn het er wel over eens dat de taakstelling van € 2,1 miljoen 

 aan Orionis is ingelopen. De  Inspecteur ziet voor Vlissingen nog wel een besparing van  

 € 2,3 miljoen op Werk en Inkomen. Die is al verwerkt in de eigen begroting. Daarnaast 

 worden er nog gesprekken gevoerd over de toonzetting in dat hoofdstuk.  Daarnaast 

 wordt aangegeven dat er op basis van het onderzoek van Deloitte niet is gebleken dat er 

 een directe link is tussen het rapport Adlasz en de taakstelling.  

- De heer Louws meldt dat het DB een overleg heeft gevoerd met het bestuur van de 

Sociale Clientrenraad Walcheren. Over het algemeen zijn zij tevreden hoe een en ander 

loopt. Wel worden vragen gesteld over de ondersteuning aan de SCW.  
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08. Sluiting 

Onder dankzegging voor ieders inbreng sluit de voorzitter hierop de vergadering. 


